ICS(BM)系列电子皮带秤
ICS(BM) Series Electronic Belt Scale
产品概述Product Overview
   ICS(BM)系列电子皮带秤采用专用称重传感器技术（专利号：0236977.3），独立研发生产制造的新一代动态计量设备。该设备安装在皮带输送机上，对输送物料实行连续计量的设备。具有计量精度高、运行可靠等优点，广泛应用于矿山、港口、建材、水泥、化工、煤炭、陶瓷、玻璃、冶金、粮食、电力、焦化、环保等行业。
ICS (BM) series electronic belt scale use the weighing sensor technology (Patent No.: 236977.3), the independent research and development manufacture of a new generation of dynamic measurement equipment. The equipment installed in the belt conveyor, continuous metering the delivery materials. Has the advantages of high measuring precision, reliable operation, widely used in mines, ports, building materials, cement, chemical, coal, ceramics, glass, metallurgy, food, electricity, coking industry, environmental protection etc.

工作原理Working Principle

来自皮带上物料的重量信号和皮带运行的速度信号一同传送到微处理控制器，自动计算出物料的瞬时流量和物料的累计产量。
The weight signal and speed signal transfer to the micro processing controller, automatically calculate material instantaneous flow and the cumulative capacity.

技术指标Technical Indicators
计量精度Measurement precision：±0.5%  ~ ±2%

给料输送能力Transport capacity of feeding：1－6000T/H  

皮带宽度Belt width：400-2200mm

皮带速度Belt speed：0.01-4M/S  

安装倾角Installation angle：0-18°

工作方式Working mode：连续Continuous
性能特点Performance characteristics
1、 独家采用单托辊积木式计量结构，多点计量方式，大幅度提高了计量精度。
Exclusive use of single supporting roller block type metering structure, multi point measurement method, greatly improves the measure precision.
2、 全悬浮式直接称重结构（专利号：0236977.3），有效的提高了计量精度。
Weighing structure with suspended direct measurement (Patent No.: 236977.3), effectively improve the measuring accuracy.
3、 采用独特的直接测速机构，使计量更精确。
The speedometer unique, makes the measurement more accurate.

4、 采用特殊的计量结构，从根本上解决了托辊沾料，卡托辊等问题。
Using quantitative structure special, from the fundamental solution to the roller dipping, Cato roller etc. problem.
5、 计量架采用积木模块结构，安装简单，维护方便。
6、 Measuring frame adopts building block modular structure, simple installation, convenient maintenance.
7、 采用高精度的数字称重模块，数字传输技术，具有线路简单、无调节部件、分辨率高、信号无衰减、抗干扰强。

By using high precision digital weighing module, digital transmission technology, has the advantages of simple circuit, no adjustment parts, high resolution, no signal attenuation, no interference.
8、 控制器采用触摸显示技术，中英文图形化显示，向导操作方式，操作简单，无需记忆。

The controller uses touch display technology，Chinese- English graphical display, guide mode of operation, operation simple, without memory.

9、 可接485通讯，CAN通讯，DCS,PLC等接口。

It can connect 485 communications; CAN communication, DCS, PLC etc. interface.
10、 采用GPRS无线数传功能，可以短信报表、远程诊断、校秤等功能。

Using the GPRS wireless data transmission function, can SMS report, remote diagnosis, remote control scales and other functions.
结构图Structure diagram
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型号示意Models mean
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选型表Selection sheet
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3U-ICS-500-3T 500 3000 3
3U-ICS-650-3T 650 3000 3
3U-ICS-800-3T 800 3000 S
3U-ICS-1000-3T| 1000 3000 3

3U-ICS-1200-3T| 1200 8

) 2400 ving and Copstrucion MPSS B 3
3U-ICS-1600-3T) 1600 3000 3
3U-ICS-1800-3T| 1800 3000 3

3U-ICS-2000-3T| 2000 3000 3





Specifications           Belt width             Measurement of distance  Groups of roller
注:以上型号为标准规格，托辊组数还有1T、2T、4T等标准。非标型号可根据用户要求定制。

Note: the above model for the standard specifications, supporting roller group number and 1T, 2T, 4T and other standards. Non standard models can be customized according to user requirements.
